
Referatfra møte i FAU 19. mars 2017
Alversund skole

Tilstede på møtet :

Kristine Veel
Geir Braseth
Trude M Carlsen

Ivar Alver Lill C S Bjørndal
Åshild Litleskare Geir Tanning
Trond N Kirkeluten Mai-Kristin Aulie-Lydvo

Thomas Wiik
Elisabeth Valle

Alle trinn var representert

Sak 34 2016/2017: Info til og fra skolen

Skolen jobber nå daglig med den nye skolen. Det jobbes med kultursektoren, hvor stor
hall man skal ha, samt uteområdet.

Etablering av kommunalt foreldreutvalg er på gang. Kommunalt FAD.
Det skal være minst ett fast møte hver høst og hver vår. Intensjonen er styrke
samarbeidet mellom foresatte og kommunen. Enkelte representanter velges for ett år,
og andre for to år. Dette for å sikre kontinuitet. FAD må vurdere hvordan kandiater skal
nomineres. Det skal avholdes valgmøte i september d.å. F AU ber om ytterligere info på
førstkommende SU-møte, da det var en del uklarheter rundt det nye opplegget.
Nordhordland kristne grunnskule er tilsynelatende utelatt fra "medlemslisten". Det må
avklares om det er en feil.

Sak35 2016/2017: Trafikk-gruppen

Sykkelaksjonen/ gå til skolen - aksjonen er under planlegging. Forespørsel til
leverandører er sendt ut.

Sak 36 2016/2017: Psykososial-gruppen

Intet nytt amelde. Camp fysak er pt. uavklart.

Sak 37 2016/2017: Bygg-gruppen

Det har vært møte med F AU og kommunen vedr. nye skolen. Skolen vil bli bygget på
samme lest som den nye barneskolen i Knarvik. Det er prosjektert plass til
svommebasseng, 11'er- bane og flerbrukshall. Ca 450 elever. Formannskap og
kommunestyre vedtar endelig ramme og planer i mai d.å. Ca. 15 entreprenører
prekvalifiseres for akomme med anbud. Det er så planlagt en samspillsfase

Det blir lagt opp til både flerbrukshall og basishall



Det er satt av plass til 11er bane og basseng, men er ikke planlagt bygget i denne
omgang.

Det er satt av plass til egen fritidsklubb, samt lokaler til kulturskulen.

Idrettsplanen er rullert, og det ligger ikke inne et basseng ved nye Alversund skole, kun
avholdt tomteareal. Det ligger inne et basseng i Knarvik i langtidsplanen. Neste
rullering er om 4 år.

Eksisterende basseng vil bli stående inntil videre. Kommunen har i dag for dårlig
kapasitet for svømmeundervisning. Det er sterkt ønskelig med et basseng ved den nye
skolen. FAU prøver å få til et hastemøte med gruppelederne i kommunestyret før møtet
i formannskapet 27 april d.å.

Trafikk-avvikling. Det jobbes med å finne en god løsning for dette. Utfordringen er å få
til løsning rundt henting på SFO. Parkeringsplasser vil trolig bli et stykke unna, mens
bussene vil komme nærmere selve skolen.

Sak 38 2016/2017: Eventuelt

Ingen saker

Referent : Geir Braseth


